
     PROTOKÓŁ NR XI/2019
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

  z dnia 29 sierpnia 2019 roku     

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 
29  sierpnia  2019  roku  w  sali  konferencyjnej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą
i trwała od godz. 1200 do godz. 1630.

PKT 1

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Nowym Mieście nad Pilicą.

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk, co jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o 
samorządzie gminnym. Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu 
natomiast nagrania z sesji zamieszczone będą na stronie internetowej 
www.nowemiasto.pl

PKT 2

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 
obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Mariusz Dziuba 
2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska
3. Skarbnik Miasta i Gminy      p. Ewa Bator
4. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów                     p. Józefa Pokrywka
5. Pani Marta Gonta – Głowacka dyrektor Miejsko Gminnego - Ośrodka Kultury 
odchodząca na emeryturę.  
6. Pan Jacek Zakrzewski nowo powołany dyrektor Miejsko - Gminnego Ośrodka 
Kultury.
7. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks
8. Radny Powiatu Grójeckiego p. Paweł Iwanicki
9. Pracownik Urzędu p. Teodozja Grudzień
10. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu.

PKT 3
 Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha odczytał proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad.
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4. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji.
5. Wystąpienie zaproszonych gości.
6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
 za okres międzysesyjny.
8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 
2019 - 2032.    
c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad 
Pilicą na działkach nr: 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083, 937, 938, 939, 940, 941, 753, 
755, 757, 758, oraz części działki nr 800/2, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą.
d) zmiany Statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego pod nazwą ,,Zakład Usług 
Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą,,.
e) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości.
f) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości.
10. Interpelacje i zapytania.
11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
12. Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady poinformował,  że  każdy z  radnych  otrzymał  w ustawowym
terminie proponowany porządek obrad. Poinformował o rozszerzeniu porządku obrad 
o projekty uchwał w sprawie:
- przyjęcia aktualizacji ,,Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Nowe Miasto nad
Pilicą na lata 2018 – 2023”. Z projektem uchwały radni zapoznali się na wspólnym
posiedzeniu komisji. Projekt uchwały będzie wprowadzony w pkt.9 ppkt g.
-  opinii  do  wniosku  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej  w Nowym Mieście  nad Pilicą  o  umorzenie  należności  Zakładu  Usług
Komunalnych 
w Nowym Mieście nad Pilicą z tytułu odprowadzania ścieków w kwocie 91 752,69zł.
wraz z należnymi odsetkami. Projekt uchwały będzie wprowadzony w pkt.9 ppkt h. 
Następnie  poinformował  o  wprowadzeniu  do  porządku  obrad  stanowiska  Rady
Miejskiej  w  sprawie  wniosku  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Nowym  mieście  nad  Pilicą
dotyczącego podatku od nieruchomości.   
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzony porządek obrad. 
W głosowaniu za-13 radnych na stan obecnych na sali 13, przeciw –0, wstrzymało się 
–0. Przyjęto porządek obrad. Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 3/ do 
niniejszego protokołu.

PKT 4
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokoły 
z ostatniej sesji Rady Miejskiej wyłożone były do wglądu w Biurze Rady i zapytał,
czy są uwagi lub pytania do protokołów z ostatnich sesji Rady tj. z dnia 25.06. oraz
5.08.  br.  Uwag i  pytań nie zgłoszono,  przystąpiono do głosowania nad przyjęciem
protokołów.  W głosowaniu  za  –12  radnych na  stan  obecnych  na  sali  13  radnych,
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przeciw –0,  wstrzymało  się  –1.  Protokoły  z  ostatnich  sesji  Rady  zostały  przyjęte.
Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego protokołu.
    

PKT 5
Pan Burmistrz złożył podziękowania za wieloletnią współpracę i zaangażowanie 
w  prowadzeniu  placówki  pani  Marcie  Gonta  –  Głowackiej  dyrektor  Miejsko
Gminnego  Ośrodka  Kultury  w związku  z  przejściem na  emeryturę  oraz  powitał  i
życzył wiele sukcesów na nowym stanowisku dyrektora pana Jacka Zakrzewskiego. W
dowód  uznania  wręczył  pani  dyrektor  podziękowanie  i  kwiaty.  Obecni  na  sali
nagrodzili oklaskami.  
Pani dyrektor podziękowała za współpracę, życzyła wszystkiego najlepszego nowemu
dyrektorowi. 
Pan Burmistrz wręczył panu Jackowi Zakrzewskiemu powołanie na nowe stanowisko
dyrektora  Miejsko Gminnego Ośrodka  Kultury  oraz  bukiet  kwiatów.  Pan  dyrektor
podziękował oraz zaprosił do współpracy. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji radni
zapoznali się z pismem skierowanym do p. Burmistrza od pani Barbary Gąsiorowskiej
dyrektor SPZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą dot. umorzenia zobowiązania z tytułu
podatku od nieruchomości  za  2018 rok  w kwocie  25 013zł.  Przewodniczący Rady
odczytał pismo oraz otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 
Głos zabrała pani Barbara Gąsiorowska jako dyrektor SPZOZ w Nowym Mieście nad
Pilicą  poinformowała,  że  na  stanowisko dyrektora  została  powołana  4 czerwca br.
Następnie przedstawiła trudną sytuację finansową szpitala. Placówka zmaga się 
z brakiem środków finansowych na wynagrodzenia dla pracowników, dla lekarzy. Są
problemy związane z brakiem kadry lekarzy do nocnej opieki zdrowotnej. Zapewniła,
że będzie czyniła starania, aby szpital sprawniej funkcjonował. Nie może mówić co
planuje, ponieważ powstają nowe przychodnie, nowa konkurencja, ale to co zrealizuje
w jakiś sposób wpłynie na poprawę. Przed wyborami gra się tematem szpitala i mówi
się,  że  będzie  zamykany.  Potwierdziła,  że  zrobi  wszystko,  aby ten  szpital  nie  był
zamknięty. Każdemu komu leży na sercu dobro tego szpitala będzie chciał zrobić coś
dla tej placówki. Mówi się, że poprzedni dyrektorzy zadłużyli placówkę, ale szpitale
zawsze były niedofinansowane. Dla zobrazowania sytuacji przedstawiła zestawienie
jakie szpital poniósł stratę na koniec roku 2003 do 2018 oraz zysk na koniec roku 2011
do 2013 i w roku 2015. Każdy dyrektor starał się zarządzać jak najlepiej, ale środki
które wpływają na jego działalność nie wystarczały na pokrycie kosztów ponoszonych
przez szpital. Problemem powodującym wzrost zadłużenia szpitali są m. in. odgórne
przepisy.  Dlatego  też  zwróciła  się  z  prośbą  do  pana  Burmistrza  o  umorzenie
zobowiązania wobec Zakładu Usług Komunalnych, ponieważ placówka znajduje się
od wielu lat w trudnej sytuacji finansowej. Brakuje środków na działalność bieżącą
zakupienie  podstawowych  rzeczy  np.  deski  do  prasowania.  O  trudnej  sytuacji
finansowej  tej  placówki  może  potwierdzić  przewodniczący  osiedla  p.  Dominik
Cukiert,  który  pracował  na  stanowisku  księgowego.  Pani  dyrektor  zaapelowała  o
pomoc, aby szpital nadal mógł funkcjonować. 

Na salę obrad o godz. 12.30 przybyła radna p. Karolina Kącka.
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Głos  zabrał  radny  Sebastian  Stolarek,  jeśli  chodzi  o  umorzenie  podatku  od
nieruchomości szpital od wielu lat z obowiązku płacenia tego podatku był zwalniany.
Stwierdził, że w tym roku też powinien być umorzony podatek i wyjść z sytuacji na
przeciw a  nie  uważać,  że skoro  dyrektor  nie  jest  z  naszej  opcji  politycznej  to  nie
umarzamy. Jeśli chodzi o umorzenie zobowiązań wobec Zakładu Usług Komunalnych
temat  poruszono  na  posiedzeniu  komisji,  na  której  Pan  dyrektor  poinformował  o
trudnej  sytuacji  finansowej  zakładu związanych  ze wzrostem  kosztów  jego
utrzymania.  Poinformował,  że  w  związku  z umorzeniem  podatku  będzie  musiał
zlikwidować  niektóre  stanowiska  pracy.  Radny  spytał  skąd  się  wziął  pomysł,  że
umorzenie zobowiązania wobec Zakładu Usług Komunalnych spowoduje zwolnienia
pracowników gdyby nie było tej placówki to długu by nie było i też przychodu. Czy
wówczas też jeżeliby szpitala nie było na terenie naszej gminy Zakład musiałby robić
cięcia w zasobach ludzkich. Radny stwierdził, że zastanawiał się skąd te zobowiązania
się wzięły czy na przestrzeni ostatnich trzech miesięcy okazuje się że nie.  W roku
2018 nie było zainteresowania  a wystąpiło w roku 2019. Więc się pyta gdzie byliśmy
w 2018 roku jeżeli zaległości już się pojawiły. Dlaczego wtedy nie interweniowaliśmy
tylko wówczas kiedy jest okres przedwyborczy i nie zastanawialiśmy się wtedy aby
ratować  szpital,  który  jest  wspólnym dobrem.  Na dzisiejszej  sesji  radni  otrzymują
projekt uchwały, który w założeniu ma napisane nie wyraża się zgody na umorzenie
należności. 

Radny Tadeusz  Jędryka  przypomniał,  że  dyrektor  ZUK-u na  ostatnim posiedzeniu
przedstawił  trudną  sytuację  finansową  spowodowaną  zwiększeniem  kosztów
utrzymania zakładu. Zwrócił się z pytaniem do radnego Stolarka dlaczego radny nie
wspomniał o zaciągniętym kredycie w ,,Magellanie,, i jakie było stanowisko Powiatu
w tej sprawie. Przypomniał, że nasza gmina w poprzedniej kadencji dofinansowała do
zakupu karetki, windy. 

Pan  Burmistrz  odnosząc  się  do  wypowiedzi  poinformował,  że  podatek  od
nieruchomości  szpitalowi  był  umarzany.  Gmina  przekazała  wsparcie   finasowe  na
zakup  karetki,  sprzętu  i  inne.  Były  prowadzone  rozmowy,  że  powiatowi  chcemy
pomóc jak najwięcej stąd też decyzja o przejęciu Liceum. W roku 2017 szpitalowi
z tytułu  gruntów i  nieruchomości  umorzono kwotę  31 266 zł.  w roku 2018 kwotę
16 815  zł.  pozostało  do  wpłaty  25 013  zł.  z  roku  2018.  Następnie  pan  Burmistrz
poinformował, że brał udział w sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Grójeckiego wraz
z Przewodniczącym Rady, Marszałkiem Senatu RP Stanisławem Karczewskim oraz
Ministrem  panem  Markiem  Suskim.  Zabierając  głos  spytał  jaka  jest  koncepcja
dalszego funkcjonowania szpitala, POZ -ów oraz jakie zostaną podjęte kroki i środki
zaradcze. Na powyższe pytania nie otrzymał odpowiedzi. Na sesji  pani dyrektor nie
wspomniała że rozwiązała umowę z Ośrodkiem Zdrowia w Rzeczycy. Następnie Pan
Burmistrz przedstawił wystąpienie SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą do oddziału
NFZ  w  Łodzi  o  rozwiązanie  umowy  na  realizację  świadczeń  gwarantowanych  w
zakresie POZ w części dotyczącej lekarza podstawowej opieki zdrowotnej,  a także
pielęgniarki,  położnej  i  pielęgniarki  szkolnej  w  Rzeczycy.   W  ostatnim  czasie
placówka  była  wyremontowana,  przynosiła  dochody  rozwiązując  umowę  pani
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dyrektor  zadziałała  na  szkodę  szpitala.  Z  deklaracji  złożonych  przez  pacjentów
placówka obejmowała opieką około połowy mieszkańców gminy Rzeczyca. Następnie
p.  Burmistrz  poinformował,  że  pani  dyrektor  rozesłała  pismo  do  mieszkańców  w
sprawie  wsparcia  finansowego  szpitala.  Najpierw zacząłby  od  siebie  od  obniżenia
swojego wynagrodzenia  pokazując  mieszkańcom,  że  ja  pierwsza  wspieram szpital.
Przypomniał,  że  wystąpił  do  Rady  o  obniżenie  swojego  wynagrodzenia  do
poprzedniego  Burmistrza.  Kontynuując  powiedział,  że  były  osoby  chętne  do
prowadzenia  tego  szpitala  były  zapoznane  z  sytuacją.  Były  to  osoby  związane  z
placówkami medycznymi i kierowały placówkami. Ale te osoby nie zostały wybrane
na  stanowisko  dyrektora.  Wybrana  została  osoba,  która  nigdy  taką  placówką  nie
kierowała, która nie ma żadnego doświadczenia. Pani Dyrektor pozbywa się placówki,
która  stanowi  dochód  dla  tego  szpitala.  W swoich  materiałach  przed  wyborczych
napisała,  że  zatrudni  lekarzy  w  szpitalu  w  Nowym  Mieście.  Spytał  ilu  lekarzy
pozyskała. Nadal nie wie na co ma być przekazane wsparcie finansowe. Poprzednia p.
Dyrektor pozyskała ponad 11 mln. zł. również zgłaszała, że jest trudna sytuacja, ale
zapewniała, że będzie z tym coś robiła. Nie wie jaka będzie decyzja Rady, ale będzie
starał się wystąpić z pismem o odwołanie osoby, która zarządza tym szpitalem.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks zwracając się do
radnych  przypomniał,  że  w  poprzedniej  kadencji  apelował  do  radnych,  aby  nie
podejmowali uchwały w sprawie przejęcia liceum. Był przeciwny przejęciu liceum
przez gminę, ponieważ prowadzenie szkół średnich to zadanie powiatu.  Jest  to dla
gminy obciążenie finansowe około 1 mln. zł. Nie było takiej potrzeby przejęcia, bo
nikt  nie  chciał  szkoły  likwidować.  Jeśli  chodzi  o  funkcjonowanie  przychodni  w
Rzeczycy wójt czy burmistrz może odstąpić od umowy i prowadzić inną działalność.
Spytał,  dlaczego  poprzedni  p.  Starosta  nie  wynajął  innego  budynku  na  dalsze
funkcjonowanie  placówki.  Stwierdził,  że  placówka  przynosiła  straty,  kiedy  była
zarządzana przez poprzednią p. Dyrektor. Ma nadzieję, że wkrótce zostanie podpisana
umowa z Przychodnią Zdrowia w Rzeczycy. Jeśli chodzi o wsparcie finansowe dla
szpitala  było  już  kierowane  do  mieszkańców,  kiedy  dyrektorem  był  p.  Stanisław
Karczewski obecny Marszałek Senatu RP. 

Głos  zabrała  radna  Barbara  Gąsiorowska  poinformowała,  że  na  posiedzeniu  była
dyskusja o umorzeniu należności dla szpitala oraz że długi powstały za poprzedniego
dyrektora szpitala p. Skurę. Takie rozliczenie przedstawiła i nie wskazała nikogo z
poprzednich  dyrektorów,  którzy  przynosili  straty.  Jeżeli  placówki  nie  otrzymają
większych środków na działalność szpitali to placówki będą się dalej zadłużać. Nikogo
z dyrektorów nie chciała obrazić a wręcz przeciwnie każdy starał się, aby ten szpital
funkcjonował i się rozwijał. Jeśli chodzi o pismo do mieszkańców dotyczące wsparcia
finansowego dla szpitala Pan Stanisław Karczewski Marszałek Senatu RP, kiedy był
dyrektorem również prosił o wsparcie finansowe. Myśli, że jego intencja była dobra i
miał na uwadze względy dobro naszego szpitala. Biorąc przykład z niego stwierdziła,
że może też się nam uda zebrać jakieś środki. Jeśli  chodzi o Ośrodek w Rzeczycy
zwróciła  się  do  p.  Burmistrza,  że  doskonale  Pan  Burmistrz  wie,  że  budynek  jest
własnością  gminy  w Rzeczycy.  Pan  wójt  rozmawiał  z  poprzednią  p.  Dyrektor,  że
gmina odbierze ten budynek. W maju br. wpłynęło pismo wypowiadające umowę z
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zachowaniem  miesięcznego  okresu  najmu.  Kiedy  objęła  funkcję  dyrektora  były
prowadzone rozmowy z wójtem, który nie wyraził zgody na przedłużenie umowy. Z
dniem 1 lipca p. wójt prosił o opuszczenie placówki.  Na terenie naszej gminy nie ma
budynku,  gdzie  może  szpital  przenieść  swoją  działalność.  Jeżeli  byłby  lokal  do
wynajęcia szpital nie ma środków na remont tego lokalu, skoro w budżecie nie ma
środków na zakupienie deski do prasowania. W związku z tym, że zakończył się okres
wypowiedzenia  musieliśmy  rozwiązać  umowę  z  NFZ  w  Łodzi.  Nie  wie  skąd  p.
Burmistrz  wie,  że  Przychodnia  ta  przynosiła  ogromny  zysk.  Dokumentację,  którą
przekazywała  poprzednia  p.  Dyrektor  do  Starostwa  wynikało,  że  do  2017  roku
placówka przynosiła 4 tys. zł. straty, w 2018 roku ponad 14 tys. zł. straty. Jeśli chodzi
o koncepcję rozwoju szpitala ma na uwadze wykonanie przebudowy, aby ją wykonać
potrzebne są środki finansowe.  Na razie czekamy na kredyt w ten sposób uzyskamy
płynność finansową.  Jeśli  chodzi o pomoc finansowa dla  szpitala  wysłała  pismo z
prośbą  do  Marszałka  Senatu  p.  Stanisława  Karczewskiego  na  które  nie  ma
odpowiedzi. Jeśli chodzi o pomoc ze strony powiatu zarówno poprzedni jak i obecny
starosta chcieli pomóc naszemu szpitalowi. Powiat jest też zadłużony i może otrzymać
tylko 6 mln. zł.  kredytu na 15 lat.  Jeszcze raz zwróciła się z prośbą do radnych o
umorzenie należności i myśli, że w roku przyszłym sytuacja finansowa się poprawi.

Radny Sebastian Stolarek odnosząc się do wypowiedzi p. Burmistrza spytał ponownie
jakie kwoty były umorzone dla SP ZOZ Nowe Miasto. Poinformował, że w roku 2015
funkcję dyrektora szpitala pełniła p. Czerwińska kwota umorzenia podatku szpitalowi
to 70 420 zł., w 2016 roku umorzono kwotę 66 209 zł., w 2017 roku umorzono kwotę
98 174 zł.

Radna  Barbara  Gąsiorowska  uzupełniła  wypowiedź,  że  zaległości  są  za  drugie
półrocze 2017 roku, za drugie półrocze 2018 roku, za drugie półrocze 2019 roku.

W oczekiwaniu na pracownika merytorycznego Przewodniczący Rady powiedział, że
często p. Starosta apeluje o to, aby nie wracać do złej historii. Kolega Fiks zabrał nas
dziś na wycieczkę historyczną. Przewodniczący Rady dodał, że dość często apeluje do
naszych gości którzy są na naszej sali, gdzie to miejsce i ta sala są zacnym miejscem
byśmy oszczędzali sobie wycieczek osobistych i dyskutowali zawsze merytorycznie. 

Pan  Burmistrz  poinformował,  że  otrzymał  informację,  że  w  roku  2017  umorzono
zobowiązanie szpitalowi na kwotę 31 260zł., w roku 2018 umorzono 16 815 zł.

Pani  Teodozja  Grudzień  -  Kierownik  Referatu  Finansowego  odpowiedziała,  że
rozmawiała  z  panem Burmistrzem o  roku  2018  w którym umorzono  za  2017  rok
kwotę 31 260zł.
Radny  Sebastian  Stolarek  spytał  jaka  roczna  kwota  zobowiązań  była  umorzona
szpitalowi w roku 2015, 2016, 2017.  

Przewodniczący  Rady  sprecyzował  pytanie  jaka  była  wysokość  podatku  od
nieruchomości od SP ZOZ za rok 2016,2017,2018, kwoty umorzone w tych latach,
kwoty zobowiązania przeniesione zaległości na przyszły rok.
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Salę obrad o godz. 13.10 opuścił radny Sebastian Stolarek.

Radna Iwona Lepa odniosła się do wypowiedzi radnego Krzysztofa Fiksa. Tak jak
powiedziała  radna  Gąsiorowska  nie  wybiegajmy  w  to  co  kto  itd.  szanuje  taką
wypowiedź. Nie wie do kogo ma się zwrócić czy osoby, które podpisywały kredyt w
parabanku poniosły jakąś odpowiedzialność za to, że poprzednia p. Dyrektor musiała
spłacać ogromne kwoty. Czy ktoś poniósł odpowiedzialność za to, że wziął środki z
unii  europejskiej  niezgodnie  z  dokumentacją.  Szpital  musiał  płacić  ogromne  kary.
Cztery lata to nie osiem zwróciła się do p. Fiksa i uważa, że jako samorząd Nowego
Miasta pomagamy szpitalowi tak było od dawna i ma pan rację. Pytam się, gdzie jest
Mogielnica i okoliczne gminy, które też korzystają z naszego szpitala. Jeśli chodzi o
środki  na  informatyzacje  dla  szpitala  wnioski  złożyła  poprzednia  dyrekcja.
Podziękowała  za  pomoc  Marszałkowi  Struzikowi.  Odnośnie  szpitala  w  Grójcu  za
czasów pełnienia funkcji Starosty p. Różyckiego szpital został zadłużony. Odnośnie
liceum  nowomiejskiego  pan  stwierdził,  że  p.  Burmistrz  jest  krasomówcą,  ale
zazdroszczę panu umiejętności lawirowania wśród słów. Były osoby i radni na tej sali,
kiedy były prowadzone rozmowy odnośnie liceum.  Tam też pracują ludzie i  żeby
utrzymać  to  liceum to  zdecydowaliśmy się  je  przejąć.  Pan  Starosta  poinformował
nauczycieli  co będzie z placówką.  Skoro to  liceum miało być zlikwidowane niech
starostwo  je  przejmuje.  Odnosząc  się  do  wypowiedzi  pani  Gąsiorowskiej  w
priorytetach na czas kadencji jest zapisane m.in. wykupienie budynku od starostwa
wraz z działką na potrzeby liceum. Myśli, że radna zaakceptowała to, że liceum my
żeśmy  przejęli.  Odnośnie  wygranego  konkursu  na  stanowisko  dyrektora  szpitala
przytoczyła treść artykułu z gazety – Jabłonka z dnia 5 czerwca 2019 roku. W komisji
konkursowej był obecny na sali radny Powiatu Grójeckiego p. Paweł Iwanicki. Spytała
czy był  przy rozmowie wszystkich kandydatów.  Jakie  kompetencje  mieli  pozostali
kandydaci. Czy byli faktycznie nie zorientowani.  Chciałaby się dowiedzieć, jak został
przeprowadzony konkurs.

Z  sali  dochodziły  głosy  radnego  p.  Fiksa.  Przewodniczący  Rady  przywołał  do
porządku i przypomniał o nagrywaniu obrad sesji. Prosił o wypowiedzi merytoryczne.

Pan  Burmistrz  odniósł  się  do  wypowiedzi  pana  Fiksa,  że  Burmistrz  gnębi  panią
Gąsiorowską.  Wspólnie  z  radnymi  Burmistrz  przejął  to  liceum,  żeby  radna
Gąsiorowska miała pracę w tej placówce. Jakby Burmistrz gnębił radną Gąsiorowską
to  prosiłby,  aby  tak  ułożyć  jej  plan,  że  nie  mogłaby  pracować  w  szkole  i  być
sekretarzem w Sadkowicach.  Żadna  taka  sugestia  ze  strony  Burmistrza  nie  padła.
Natomiast jeśli chodzi o zadłużenie w Powiecie zmalało za poprzedniego Starosty. 

Pani Teodozja Grudzień przedstawiła zestawienie umorzeń podatków dla szpitala 
w poszczególnych latach. W 2015 roku przypis podatku dla szpitala wynosił 71 669zł.,
w 2015 na saldzie pozostało 66 833 zł.  z  2014 roku.  Kwota zostaje w 2015 roku
umorzona. W 2016 roku przypis podatku wynosił 84 156zł. umorzono kwotę 63 810zł.
ale był to podatek, który został na saldzie z 2015 roku. W 2017 roku przypis podatku
był 84 125zł. umorzono kwotę 95 000zł. była to kwota 40 000zł. z 2016, która została
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na saldzie i kwota 45 000zł. z 2017 roku. W roku 2018 przypis był 75 117zł. kwota
umorzona 48 081zł. z tego 31 266zł. stanowiła kwota za 2017 rok, która została na
saldzie i 16 815zł. kwota z 2018 roku. W 2019 roku przypis wynosi podatku 80 839 zł.
na  saldzie  została  kwota  25  013zł.  z  2018  roku.  Na  początku  2019  roku  kwota
umorzona z roku 2018 to 25 014zł.
Przewodniczący Rady przedstawił zestawienie umorzeń podatkowych dla szpitala.

Radna  p.  Iwona  Lepa  prosiła  o  informacje  z  przebiegu  konkursu  wyboru  na
stanowisko dyrektora szpitala.  
Radny Powiatu Grójeckiego p. Paweł Iwanicki powiedział, że jego osobistym zdaniem
start pani na stanowisko dyrektora szpitala był od razu jako ,,gwóźdź do trumny” dla
tego zakładu. Konkurs odbył się za zamkniętymi drzwiami prosił, aby były nagrywane
wypowiedzi kandydatów konkursu. Niestety komisja poprzez głosowanie nie wyraziła
zgodę na nagrywanie. Nie udzielił poparcia pani dyrektor. Na ostatniej sesji powiatu
pani dyrektor też nie miała koncepcji co do funkcjonowania szpitala. Powiat mówił, że
będzie podejmowane procedowanie z audytu, niestety pani dyrektor nie zgadza się. Na
konkursie pani wspomniała o lekarzach, że ich pozyska. Mówiła Pani, że nie może
zakupić deski do prasowania może należałoby wziąć ze swojego wynagrodzenia 
i zakupić ją to nie jest duży koszt. Radny zwrócił się do wypowiedzi pana Fiksa mówił
pan  o  zbieraniu  ,,cegiełki''  przez  pana  Stanisława  Karczewskiego,  kiedy  był
dyrektorem  szpitala.  Były  zbierane  ,,cegiełki''  ale  na  konkretny  sprzęt  dla
funkcjonowania  szpitala.  Jeśli  chodzi  o  zadłużenie  powiatu,  kiedy  pełnił  funkcję
starosty p. Marek Ścisłowski. zobowiązanie zmalało na około 12 mln. zł. Na koniec
kadencji, kiedy pełnił funkcję starosty były zagwarantowane środki na około 5 mln. zł.
przeznaczone  dla  obydwu  szpitali.  Środki  te  jednak  zostały  przeznaczone  na
dofinansowanie do dróg.

Salę obrad o godz. 13.40 opuścił radny Mariusz Fandrych.

Radny  p.  Krzysztof  Fiks  spytał  radnego  Pawła  Iwanickiego  czy  przystępował  do
przetargu, kiedy radna Gąsiorowska była sekretarzem w Sadkowicach. Stwierdził, że
nie  został  wyłoniony  w  przetargu  i  jest  zdenerwowany  na  panią  Gąsiorowską.
Następnie  odniósł  się  do  zadłużenia  szpitala  w  parabanku  i  przejęcia  liceum.
Powiedział,  że Polskie Stronnictwo Ludowe rządzi od powstania samorządów i nie
było tak dużych problemów jak przejęli po czterech latach sprawowania funkcji przez
Prawo i Sprawiedliwość.

Radna Barbara Gąsiorowska odniosła się do wypowiedzi pana Burmistrza. Dyrektor
Skura otrzymał środki na rozbudowę Izby Przyjęć. Część wniosku została rozliczona.
Poprzednia Pani dyrektor zapłaciła karę w kwocie 50 000zł. Poinformowała, że Pani 
B. Dudek nadzorowała różne wnioski w tym informatyzację dla naszego szpitala która
nie działa.  Sprawa zostanie skierowana do sądu.  Szpital  zainwestował w kolektory
obecnie  spłacamy  pożyczkę  zaciągniętą  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony
Środowiska.  Okazuje  się,  że  są  niesprawne.  Osoba  odpowiedzialna  za  obsługę
kolektorów  powinna  również  ponieść  odpowiedzialność.  Stwierdziła,  że  o  wielu
innych  nieprawidłowościach  nie  będzie  mówiła.  Wspomniał  Pan  Burmistrz  o
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zmniejszeniu  zadłużenia  taką  informację  przekaże  sołtysom,  mieszkańcom.  Pan
dyrektor  Skura  rok  budżetowy  2014  zakończył  zobowiązaniem  długoterminowym
kwotą    13 577  mln.  zł.  Natomiast  p.  Czerwińska  w  roku  2018  zakończyła  rok
budżetowy kwotą  18  321  mln.  zł.  Prosiła,  aby  nie  mówić,  że  zadłużenie  szpitala
zmalało wręcz przeciwnie wzrosło o około 5 mln. zł. Następnie poinformowała, że
Pan Burmistrz zarzuca, że pracuje na dwóch etatach. Od 4 czerwca pracuje w szpitalu,
w czerwcu pracowała 7 dni w szkole, w której nie otrzymała etatu więc dopracowała.
Umowa  o  pracę  została  rozwiązana  z  trzy  miesięcznym  okresem wypowiedzenia.
Umowa o pracę  kończy się  z  dniem 1  września.  Prosiła  o  umorzenie  zobowiązań
należności  szpitala.  Jeśli  chodzi  o  artkuł  z  gazety  –  Jabłonka  są  to  nieprawdziwe
informacje w którym napisane było, że szpital płaci lekarzom NPL 100 zł. za godzinę
a wcześniej było 50 jest to nieprawda. Lekarze nie chcą pracować w naszym szpitalu,
dlatego  też  będzie  chciała,  aby  te  osoby,  które  napisały  artykuł  poniosły
odpowiedzialność. Ponownie prosiła o pomoc finansową dla szpitala.

Na salę obrad wrócił o godz. 13.50 radny Sebastian Stolarek.

Pan Burmistrz prosił, aby pani nie groziła, bo jest znana z czasów zakładania spraw z
negatywnym skutkiem. Poruszyła pani sprawę projektów, które zostały źle rozliczone
przez  panią  Dudek  i  Panią  dyrektor  Czerwińską.  Poinformował,  że  brał  udział  w
rozliczeniu  projektu  i  obecne  władze  powiatu  dziękowały  pani  Dudek  i  pani
Czerwińskiej za rozliczenie tego projektu. Nie wie, ale coś się tu mija z prawdą.

Przewodniczący Rady powiedział, że radni odniosą się do stanowiska w sprawie opinii
wniosku umorzenia podatku. Tak jak powiedział starał się nie wracać do historii tak
obiecywał  panu  staroście  i  panu  przewodniczącemu  i  wierzy  głęboko,  że  radni
wypracują  sobie  zdania  z  którejkolwiek  ze  spraw.  Prosił,  aby  obradowali
merytorycznie i aby emocji było jak najmniej. Następnie poinformował, że budowa
izby przyjęć to kwota 10 700 000mln.zł. Własne środki 4 500 000mln. zł. pozyskano 2
000 000mln. zł.  Jeśli chodzi o Przychodnię w Rzeczycy wójt był tylko właścicielem
budynku  i  naszego  kontraktu.  Czas  wypowiedzenia  to  3  miesiące  należałoby
wykorzystać na szukanie nowej lokalizacji. Pani Gąsiorowska odpowiedziała, że nie
była wtedy dyrektorem. Kolega radny pytał, dlaczego budynek był remontowany, bo
nikt nie myślał, że ktoś może mieć taki pomysł na rezygnację z POZ-u. Następnie pan
Przewodniczący odczytał w trybie informacji publicznej pytania skierowane do pani
dyrektor Gąsiorowskiej, które przekaże w formie pisemnej do placówki.

1. Czy wśród osób zatrudnionych zmieniono stosunek pracy, jeśli tak to jakie to
były umowy zmieniono na czas nieokreślony?

2. Czy dokonała pani podwyżek to na jakich stanowiskach?
3. Na jaki okres i jakim wynagrodzeniem jest pani zatrudniona?
4. Czy w ogóle wykonała pani, jeśli tak to, kiedy wpłat w formie tego listu od

mieszkańców?
5. Czy  została  zatrudniona  osoba  lub  osoby  do  promocji  szpitala  podpisana

umowa o współpracy z usługami świadczącymi takie usługi?  
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6. Ilu lekarzy specjalistów udało się pani pozyskać do pracy w SP ZOZ oprócz
tych którym przedłużono umowę o pracę? 

7. Jakie  dokładnie  czynności  wykonano  zgodnie  z  zaleceniami  audytu  dla
poprawy sytuacji finansowej SP ZOZ?

8. W ramach jakiego projektu  i  jakich  środków zgodnie  z  audytem chce  pani
przebudować SP ZOZ, aby mogły powstać nowe oddziały do końca 2019 roku?

Przewodniczący Rady powiedział, że pytania zostaną przekazane w formie 
pisemnej i prosił, aby pani dyrektor nie używała sformułowania, że szpital jest 
bankrutem, bo nie przynosi to chluby dla nikogo. 
Przewodniczący  Rady  spytał  czy  SP  ZOZ  ma  w  tej  chwili  możliwość
wykonywania swoich statutowych obowiązków. To jest  kwestia kilku miesięcy.
Słyszymy o tej sytuacji, która jest w zakładzie. 

Prosił  kolegę  Fiksa  abyśmy  sobie  nie  przeszkadzali  w  wypowiedziach  nie  tak
emocjonalnie  możemy  sobie  dyskutować  w  kuluarach,  bo  to  nie  należy  do
przyjemności dla nas i tych którzy nas oglądają. Może jakby było na początku sesji
odczytane stanowisko Rady Miejskiej nie byłoby takiej dyskusji, ale to na dowód tego,
że  wszystkim  nam  zależy,  aby  ta  placówka  funkcjonowała.  Następnie  odczytał
Stanowisko Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 sierpnia 2019 roku
w  sprawie  wniosku  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w
Nowym  Mieście  nad  Pilicą  dotyczącego  podatku  od  nieruchomości.  Następnie
przekazał stanowisko radnym do podpisu. 

Przewodniczący Rady pan Tomasz Pietrucha ogłosił 15 minut przerwy w obradach. Po
przerwie wznowiono obrady.

PKT 6
Przewodniczący Rady poinformował, że Stanowisko Rady Miejskiej Rady Miejskiej w
Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie wniosku Dyrektora Samodzielnego Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą dotyczącego podatku od
nieruchomości podpisało 8 radnych na stan obecnych na sali 13 radnych, 5 radnych nie
podpisało oraz 2 radnych p. Dariusz Dziurowicz, p. Konrad Grzegorek byli nieobecni.
Stanowisko stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego protokołu. 
 
Na salę obrad o godz. 14.00 opuścił radny Sebastian Stolarek.

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona Lepa odczytała protokół z
posiedzenia komisji z dnia 28 sierpnia 2019 roku.  Członkowie komisji według 
załączonej listy obecności dokonali w terenie przeglądu obiektów szkolnych pod 
kątem stanu ich przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego   2019/2020

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
1. Przegląd przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego.

W pkt. 1. Szkoły przygotowane są do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 
W Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach zostały wykonane ostatnie prace tablic
interaktywnych.
W  Publicznej  Szkole  Podstawowej  im.  kard.  Stefana  Wyszyńskiego  w  Nowym
Mieście nad Pilicą Wykonane zostały ostatnie prace porządkowe. Komisja stwierdziła
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konieczność  zamontowania  siatki  przy  zejściu  na  boisko  ,,ORLIK,,  co  jest
zabezpieczeniem dla dzieci i młodzieży, która uczęszcza do tej szkoły.

W Zespole  Szkolno -  Przedszkolnym im.  Karola  Wojtyły  w Nowym Mieście  nad
Pilicą  również  były  wykonywane  prace  porządkowe.  Komisja  dokonała  oględzin
przebudowy  świetlicy  i  klas  do  przedszkola  i  klas  ,,0’’.  Do  przedszkola  będzie
uczęszczało 98 osób.  W tym 26 osób do zerówki,  do 5-latków – 32 osoby,  do 4-
latków- 23 osoby, do 3-latków-17 osób. 
Nie stwierdzono żadnych uchybień i uwag.
Komisja  stwierdza,  że  szkoły  są  przygotowane  do  rozpoczęcia  roku  szkolnego
2019/2020.

Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Tadeusz Jędryka odczytał
protokół ze wspólnego posiedzenia komisji z dnia 27 sierpnia 2019 roku.
W posiedzeniu udział  wzięli  członkowie komisji  wg załączonej  listy  obecności  do
niniejszego protokołu oraz:
1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba
2. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
3. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych – p. Jarosław Gortatowicz
4. Przedstawiciel pracowni urbanistyczno - architektonicznej MONDRA design
 - p. Łukasz Woźniak
5. Pracownicy Urzędu w osobach – p. Dariusz Melon, p. Agnieszka Wejgt
6. Sołtys wsi Rokitnica – p. Piotr Michurski
7. Mieszkaniec miasta - Pan Marian Dziedzic  
Posiedzeniu  przewodniczył  p.  Tadeusz  Jędryka  –  Przewodniczący  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji.
Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
      1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.
W Pkt. 1 Na początku posiedzenia głos zabrał przedstawiciel pracowni urbanistyczno -
architektonicznej  MONDRA  design   pan  Łukasz  Woźniak,  który  zapoznał  z
załącznikami do projektu uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr: 2198, 295/8, 295/3,
131/1, 2083, 937, 938, 939, 940, 941, 753, 755, 757, 758, oraz części działki nr 800/2,
położonych w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Pani Skarbnik Ewa Bator omówiła projekty uchwał w sprawie:
- zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata
2019 - 2032. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha zapoznał z projektami uchwał 
w sprawie: 
-  przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości.  Przeznaczona  do  sprzedaży
nieruchomość rolna stanowi własność Gminy Nowe Miasto nad Pilicą położona jest
we wsi Rosocha. 
-  przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości. W związku z tym, że w sierpniu tego
roku kończy sie  umowa dzierżawy na nieruchomość przy ul.  Tomaszowskiej  1 A,
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zabudowanej  tzw.  budynkiem  agronomówki.  Obecnie  funkcjonowało  tam
niepubliczne  przedszkole.  Na  komisjach  Rady  Miejskiej  zapadała  decyzja  o
przeznaczeniu tej nieruchomości do sprzedaży.  

Pan Jarosław Gortatowicz dyrektor Zakładu Usług Komunalnych przedstawił projekt
uchwały w sprawie zmiany Statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego pod nazwą
,,Zakład  Usług  Komunalnych  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą,,.  Pan  Dyrektor
poinformował,  że w związku ze wzrostem utrzymania zakładu kosztów związanych
z wywozem osadu jak również wzrostem energii elektrycznej zwrócił się do Rady 
o przyjęcie projektu uchwały, która umożliwiłaby zakładowi świadczenie usług poza
teren gminny. 
Przewodniczący Rady prosił o wprowadzenie do porządku obrad na najbliższą sesję
Rady  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  aktualizacji  ,,Lokalnego  Programu
Rewitalizacji Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 2023,,. 
Pracownik Urzędu p.  Agnieszka Wejgt  omówiła  projekt  uchwały.  Zmiany dotyczą
wyłączenia  z terenu  rewitalizowanego  obszaru  parku  gdzie  znajduje  się  obiekt
zabytkowy – pałac – budynek niewykorzystany wraz z terenem nadpilicznym. W tym
obszarze dalej będą realizowane zadania z projektów ujętych w Lokalnym Programie
Rewitalizacji.  Następnie  p.  Agnieszka  Wejgt  poinformowała,  że  prognoza  wraz
z projektem  aktualizacji  Lokalnego  Programu  Rewitalizacji  uzyskały  wymagane
opinie  Regionalnej  Dyrekcji  Ochrony  Środowiska  i  Państwowego  Wojewódzkiego
Innspektora Sanitarnego. Komisja zapoznała się z w/w opiniami. 
Przewodniczący Rady zapytał co zyskamy jeżeli podejmiemy tą uchwałę. Pani Wejgt
odpowiedziała,  że  podjęcie  uchwały  pozwoli  nam  ubieganie  się  o  pozyskiwanie
środków finansowych. 
Pan  Burmistrz  dodał,  że  ten  Program  jest  niezbędny  do  składania  wniosków do
dofinansowania zadań. 
Przystąpiono  do  głosowania  wniosku   o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  na
najbliższą sesję Rady w/w projektu uchwały. W głosowaniu za 13 radnych obecnych
na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0.

W Pkt.  2  Przewodniczący  Rady  prosił  dyrektora  Zakładu  Usług  Komunalnych  p.
Jarosława  Gortatowicza  o  przedstawienie  pisma  Dyrektora  Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Nowym Mieście nad Pilicą z prośbą o
umorzenie zobowiązań wobec Zakładu Usług Komunalnych z tytułu odprowadzania
ścieków  na  kwotę  91 752,69zł.  oraz  należnych  odsetek  za  zwłokę.  Pan  dyrektor
poinformował  o  trudnej  sytuacji  finansowej  zakładu w  związku  ze wzrostem
utrzymania zakładu kosztów m. in. wzrosły koszty zakupu energii elektrycznej, koszty
utylizacji  wywozu osadu,  ponadto zakład poniósł  koszty związane z  oczyszczalnią
ścieków, modernizacją 
i naprawą bieżących urządzeń. 
Radny Sebastian Stolarek spytał  jakie przychody uzyskał zakład za odprowadzanie
ścieków.
Zakład  nie  ustala  stawek  wszelkie  dane  kosztów  funkcjonowania  Zakładu
przekazywane  są  do  Wód  Polskich  i  na  tej  podstawie  Wody  Polskie  na  wniosek
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Zakładu ustalają cenę za wodę i odprowadzenie ścieków. Na chwilę obecną Zakład nie
dokłada do dostawy za wodę i odprowadzanie ścieków.
Radny Tadeusz Jędryka spytał w jakim stanie są samochody oraz wszystkie budynki,
które pan dyrektor przejął.  Na chwilę obecną remontu wymagają koparki,  budynek
uzdatniania wody w Żdżarach oraz budynek biurowy. 
Następnie  Pan  Burmistrz  poinformował,  że  zostało  złożone  pismo  Dyrektora
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą
z  prośbą  o  umorzenie  zobowiązania  z  tytułu  podatku od nieruchomości  w kwocie
25 013,00zł.  Zapytał  pana  dyrektora  Zakładu  Usług  Komunalnych  czy  zamierzał
zamknąć  dopływ  wody  do  szpitala.  Pan  dyrektor  odpowiedział,  że  nie  zamierzał
szpital korzystał ze swoich własnych ujęć wody. 
Kolejne pismo Pan Burmistrz otrzymał z Urzędu Wojewody mówiące o tym, że pan
dyrektor został  wprowadzony w błąd przez dyrekcję szpitala mówiącą, że dyrektor
Zakładu  Usług  Komunalnych  zamierza  szpitalowi  zamknąć  dopływ  wody  oraz
kanalizację. Pan Burmistrz spytał, czy jeżeli byłyby zamknięte te ujęcia czy szpital ma
możliwość dopływu wody i odprowadzenie ścieków. 
Pan dyrektor odpowiedział, że na terenie szpitala funkcjonował osadnik, który mógłby
być  zaadoptowany na  zbiorniki  bezodpływowe i  szpital  mógłby korzystać  z  usług
innych firm, które mogą wybierać ścieki komunalne. 

Radna  Barbara  Gąsiorowska  przedstawiła  trudną  sytuację  szpitala  jako  dyrektor
szpitala. Następnie powiedziała, że pisma do wojewody nie składała. Poinformowała 
o  piśmie  od  pana  dyrektora  Zakładu  Usług  Komunalnych  mówiący  o  uiszczeniu
zapłaty za należności i piśmie od wojewody w sprawie wyjaśnienia sytuacji. 
Radny Sebastian Stolarek spytał, czy wyrażamy zgodę na umorzenia. 
Radny Tadeusz Jędryka odpowiedział, że sprawa została przedstawiona każdy z radny
powinien się zastanowić i każdy zagłosuje zgodnie z własnym sumieniem. 
Radny Sebastian Stolarek spytał czy Rada co roku umarzała zobowiązania szpitalowi.
Odpowiedź, że częściowo. Następnie radny podniósł temat przebudowy odcinka drogi
powiatowej Nowe Miasto – Ulów. Przekazał, że po rozmowie z leśniczym p. Górskim
uzyskał informację, że jeżeli w roku bieżącym nie skorzystamy z umowy o wspólnym
finansowaniu zadania w roku przyszłym już tej możliwości nie będzie. 
Radny Tadeusz Jędryka powiedział, że zadanie to nie jest zaplanowane w budżecie
gminy na ten rok, ponieważ nie mamy zabezpieczonych środków.
Następnie  poruszono  temat  przejęcia  Liceum  i  wydatkami  związanymi  z  jego
funkcjonowaniem.  Powrócono  do  temu  sytuacji  funkcjonowania  szpitala
nowomiejskiego.
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczący  Rady  p.  Tomasz  Pietrucha  spytał,  czy  są  pytania  do
przewodniczących Stałych Komisji Rady.

Na salę obrad o godz. 14.35 wrócił radny Sebastian Stolarek. 

Radna  Barbara  Gąsiorowska  zwróciła  się  z  pytaniem do  przewodniczącej  Komisji
Oświatowo -Społecznej Iwony Lepa czy dzieci ze szkoły w Żdżarach będą dowożone

13



do szkoły w Cielądzu. Według radnej takie działanie spowoduje, że szkoła zostanie
zamknięta.
Radna  Iwona  Lepa  odpowiedziała,  że  nic  jej  nie  wiadomo,  komisja  na  swoich
posiedzeniach nie zajmowała się tą sprawą.
Przewodniczący Rady poinformował,  że  p.  Burmistrz  na  powyższe  pytanie  udzieli
odpowiedzi w pkt. 7.

PKT 7
Pan Burmistrz  odpowiedział,  że  nikt  do Urzędu nie  zwracał  się z propozycją,  aby
gmina zorganizowała dowozy dzieci do szkoły w Cielądzu.
Następnie p. Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny.
26.06. udział w Radzie Społecznej w SP ZOZ w Nowym Mieście.
- spotkanie z dyrektorem Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w sprawie przygotowania
roku szkolnego, przygotowania świetlicy, reorganizacji placu zabaw i niektórych sali
lekcyjnych.
28-30.06. wyjazd wraz z delegacją do Bad Neustadt an der Saale -  Zjazd Nowych
Miast w Europie.
2.07. spotkanie z projektantem kanalizacji w sprawie omówienia szczegółów dot. ul.
Browarnej, ul. Bielińskiego i ul. Pilicznej.
3.06. spotkanie z kierownikiem Posterunku Policji w sprawie remontu posterunku.
- spotkanie Klubu Sportowego ,,PILICA” dot. podsumowania sezonu, wyboru nowych
władz oraz trenera.
4.07. spotkanie z dyrektorem Żłobka Samorządowego w sprawie jego funkcjonowania
oraz zmian jakie będą przeprowadzone w okresie wakacyjnym.
-  spotkanie  z  projektantami  kanalizacji  przy  ul.  Bielińskiego,  lustracja  w  terenie,
omówienie szczegółów przesunięcia kanalizacji.
8.07. posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego w sprawie pożarów
na terenie naszej gminy i Gminy Odrzywół oraz poniesionych środków na wypłatę
ekwiwalentu strażakom, na remonty wozów strażackich.
10.07.  spotkanie  z  członkami  Gminnej  Rady  Seniorów.  Rada  Seniorów  wystąpiła
m.in. z wnioskiem o przywrócenie kursów autobusowych, wyremontowania ławek na
ul. Tomaszowskiej oraz z prośbą o zwrócenie się do naszego szpitala, aby karetki na
wezwanie pacjentów wyjeżdżały z lekarzem.
11.07. spotkanie organizacyjne w sprawie dożynek gminnych.
12.07.  spotkanie  z  firmą  projektową  w  sprawie  zmian  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego.
- udział w obchodach 100 rocznicy powstania Policji Państwowej w Grójcu.
13.07.  Dzień  Nowego  Miasta.  Pan  Burmistrz  podziękował  mieszkańcom za  liczne
przybycie.
15.07.  posiedzenie  w  Grójcu  Powiatowego  Rynku  Pracy,  który  zajmuje  się
problemami bezrobocia.
16.07.  spotkanie  w  Warszawie  w  sprawie  podpisania  umowy  do  dofinansowania
usuwania azbestu.
-  spotkanie  z  Wojewodą  z  przedstawicielami  Ministerstwa  Obrony  Narodowej  w
sprawie lotniska i planu zagospodarowania przestrzennego na tym terenie.
- podpisanie umowy o dofinansowaniu w ramach aktywnych stref -Mazowsze 2019.
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17.07. spotkanie z wójtem Cielądza w sprawie transportu kolejowego.
-  spotkanie  w  sprawie  dożynek  z  pracownikami  Zakładu  Usług  Komunalnych  i
pracownikami Urzędu.
18.07. spotkanie z przedstawicielem Centrum Informatycznego.
- udział w spotkaniu w Białobrzegach w sprawie podpisania umów – otwarte strefy
aktywności.
19.07. spotkanie z płk. Kozerą dowódcą jednostki w Grójcu w sprawie zaplanowania
działań na rok przyszły oraz zaplanowanie Pikniku Militarnego.
22.07.  spotkanie  z  wójtem Klwowa w sprawie oświetlenia  w miejscowości  Wólka
Ligęzowska.
-  spotkanie  z  ks.  proboszczem Żdżar  na  temat  uroczystości  odsłonięcia  obrazu  w
Kościele, na który gmina przeznaczyła fundusze.
- spotkanie w sprawie zamiany gruntów, która będzie podzielona na odcinki drogi.
24.07. posiedzenie w Grójcu Powiatowego Rynku Pracy.
25.07. Rada Pedagogiczna w Żdżarach dot. konkursu na dyrektora.
-  spotkanie  z  wójtem  Poświętnego  w  sprawie  połączenia  komunikacyjnego.  Pan
Burmistrz poinformował, że wystąpił z prośbą do okolicznych gmin o wystosowanie
wspólnej  petycji  do  Ministra  Infrastruktury  w  sprawie  przywrócenia  połączenia
kursów autobusowych.
-  spotkanie  ze  strażakami  w  sprawie  planowania  uroczystości  w  Rososze  oraz  w
sprawie remontów wozów strażackich.
30.07.  spotkanie z dyrektorem szkoły podstawowej na temat  remontów w szkole i
przygotowania szkoły do roku szkolnego.
31.07. spotkanie w PSP Nowe Miasto w sprawie wymiany gazu z dużej butli na gaz
który jest doprowadzany do odbiorców ze zbiorników.
- spotkanie z Zarządem TKKF Pilica.
1.08. posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej.
- spotkanie w sprawie montażu monitoringu na terenie miasta.
2.08. odbiór drogi w Bielinach.
-  spotkanie  z  Panem  Stanisławem  Karczewskim  Marszałkiem  Senatu  RP  w
Warszawie.
5.08. sesja nadzwyczajna.
6.08.  spotkanie  z  dyrektorem szkoły p.  Janiną Wyszkowską w sprawie omówienia
przygotowania  szkoły  do  roku  szkolnego.  Lustracja  w  sprawie  wykonania  płotka
zabezpieczającego skarpę, wykonania ławek przy orliku.
- uroczystości patriotyczno - religijne w Walizce.
7.08. posiedzenie Gminnej Rady Seniorów.
9.08. spotkanie w Warszawie w sprawie rozliczenia dotacji na drogi.
- konkurs na dyrektora PSP Żdżary.
- konkurs na dyrektora MGOK.
18.08.  Dożynki  Gminne.  Pan  Burmistrz  podziękował  wszystkim  służbom,  policji,
straży,  Zakładowi Usług Komunalnych,  mieszkańcom Domaniewic zwłaszcza panu
sołtysowi i radnemu p. Zającowi za pomoc przy organizacji dożynek, kołom gospodyń
wiejskim,  sołtysom,  radnym,  którzy  angażowali  poszczególne  miejscowości  do
przygotowania wspaniałych namiotów z poczęstunkiem.
27.08. sesja nadzwyczajna Rady Powiatu Grójeckiego.
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- spotkanie z dyrektorem Żłobka Samorządowego dot. przygotowania do rozpoczęcia
roku szkolnego.
- posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej.
Pan Burmistrz podziękował mieszkańcom za miłe przyjęcie pielgrzymki za posiłki dla
pielgrzymów, służbom, straży, policji oraz wszystkim, tym którzy mieli jakikolwiek
udział w przygotowaniu.

Radny  Mirosław  Bors  prosił,  aby  nie  zostały  wykluczone  połączenia  autobusowe
przez Bieliny do Rawy Mazowieckiej.
Pan  Burmistrz  odpowiedział,  że  będą  prowadzone  rozmowy  na  temat  połączeń
autobusowych i będzie omówiona dokładna trasa połączeń.

Radna  Barbara  Gąsiorowska  zwróciła  się  z  prośbą  do  pana  Burmistrza  o
zorganizowanie lokalnych dowozów dla mieszkańców np. z Gostomii do przychodni
do miasta. Jeśli chodzi o wyjazdy karetek z lekarzem szpital ma podpisaną umowę w
Białobrzegach i karetka wyjeżdża z lekarzem. Pani Gąsiorowska spytała czy sprawa
sądowa w sprawie działek p. Pietrzaka i szkoły w Żdżarach jest przegrana.
Pan  Burmistrz  odpowiedział,  że  jeśli  chodzi  o  zorganizowanie  połączeń  pozostali
mieszkańcy  sołectw  też  ich  nie  mają.  Można  rozważyć  np.  poranne  przejazdy  z
Warszawy wykonaliśmy drogę z Gostomii na Wólkę Gostomską do wykonania został
odcinek ok.  300-400m. który należy do gminy Mogielnica.  Nie ma problemu, aby
autobus jeździł tamtą drogą i przywiózł mieszkańców Gostomii do miasta. Jeśli chodzi
o  karetkę  z  lekarzem  prosił  p.  Gąsiorowską  o  wyjaśnienie  na  spotkaniu  Rady
Seniorów.  Pan  Burmistrz  poinformował,  że  pani  zgłaszała  w  Grójcu  problem,  że
będzie to dużo taniej dla szpitala, jeśli karetka będzie jeździła bez lekarza. Głos radnej
Gąsiorowskiej z sali, że karetka ze szpitala będzie jeździła z lekarzem. Jeśli chodzi o
sprawę sądową od pewnego orzeczenia się odwołaliśmy sprawa jeszcze trwa.

PKT 8
Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady.
Pismo w sprawie programu badań statystycznych, pisma w sprawie absolutorium dla
Burmistrza, pismo SP ZOZ Nowe Miasto, sprawozdanie biegłego rewidenta, roczne
sprawozdanie  finansowe,  pismo  Gminy  Wieruszew  odnośnie  sytuacji  dotyczącej
gospodarowania  odpadami  komunalnymi  oraz  pilnych  potrzeb  zmian  ustawowych,
pismo Starostwa Powiatowego odnośnie dofinansowania przez Lasy Państwowe drogi
Nowe  Miasto  –  Ulów,  pismo  z  Ministerstwa  Cyfryzacji  w  sprawie  zmiany  sieci
telekomunikacyjnej co do usług telekomunikacji i innych ustaw, od mieszkańców wsi
Gostomia  w  sprawie  budowy  drogi  Gostomia  -  Tomczyce,  pismo  Inspekcji
Weterynaryjnej w sprawie udostępnienia wykazu sołtysów i telefonów kontaktowych,
pismo pani sołtys spawa została omówiona z panem Burmistrzem, ankieta dotycząca
krajobrazu zgodnie z zorganizowaną państwową konferencją krajobrazową.
Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za przygotowanie dożynek.  Następnie
przeprosił  p.  Józefę  Pokrywkę  za  to,  że  nie  powitał  jej  na  początku  obrad  sesji.
Kontynuując powiedział,  że pada pytanie dowozu dzieci z terenu Żdżar.  Nie po to
rozstrzygaliśmy konkurs na nowego dyrektora. Wszyscy pracowaliśmy, aby ta szkoła
się rozwijała, funkcjonowała jak najlepiej, korzystała możliwie ze swoich najlepszych
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doświadczeń. Tego typu kwestie ma wrażenie, że są gdzieś obligowane w środowisku
tylko  po  to,  żeby  zasiać  niepokój  i  to  zupełnie  nic  nie  daje.  Bardzo  prosił,  aby
wakować słowa, jeśli mamy pracować na pożytek tej placówki i uspokoić złe emocje,
których było bardzo dużo.

PKT 9a
Przewodniczący Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz Pietrucha odczytał  zebranym projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
Skarbnik Miasta i  Gminy – p. Ewa Bator omówiła uzasadnienie do w /w projektu
uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali
13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XI/79/2019 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi 
/załącznik nr 6/ do niniejszego protokołu.

PKT 9b
Przewodniczący Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz Pietrucha odczytał  zebranym projekt
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto
nad Pilicą na lata 2019-2023.
Skarbnik Miasta i  Gminy – p. Ewa Bator omówiła uzasadnienie do w /w projektu
uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali
13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XI/80/2019 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi 
/załącznik nr 7/ do niniejszego protokołu.
  

PKT 9c
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha spytał, czy jest konieczność
odczytania całej treści projektu uchwały. Zaproponował odczytanie sentencji uchwały
i jakich działek dotyczy miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego.  
Radna  Barbara  Gąsiorowska  spytała  czy  wszystkie  działki  wskazane  w  projekcie
uchwały  są  własnością  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą.  Prosiła  o  odpowiedź  p.
Burmistrza.
Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na
ostatnim posiedzeniu komisji. Nie chciałby wprowadzać nikogo w błąd.
Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś stwierdziła, że nie ma znaczenia czy są to
działki miejskie czy prywatne po to robimy plan zagospodarowania, żeby ludzie mogli
zmieniać przeznaczenie tych terenów pod to co im odpowiada. Zgłoszonych zostało
około 600 wniosków. Więc nie rozumie tego pytania.
Radna Gąsiorowska powiedziała, że w 2016 roku zgłosiła akces o zmianę w planie.
Odpowiedź otrzymał, że plan będzie zmieniony. Dlatego jest to dla radnej istotne czy
gmina będzie dokonywała zmian na działkach gminnych czy też na prywatnych.
Przewodniczący Rady powiedział, że powinna radna wiedzieć, jaka jest procedura, bo
pani tego nie uczyniła w poprzednich latach. Przed zmianą planu o podjęciu uchwały
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jest  tzw.  wyłożenie  do  publicznej  wiadomości.  To  jest  ostatni  moment  każdy
zainteresowany może się do swojej działki odnieść i dokument sprawdzić. To o czym
pani  radna  mówi  to  jest  dalszy  etap  procedowania  dla  wszystkich,  którzy  złożyli
wnioski. Tu jest kwestia związana tylko z działkami inwestycyjnymi dla gminy.
Radna Gąsiorowska ponownie spytała czy te działki są działkami gminy.
Przewodniczący Rady odpowiedział, że głos udziela tylko Przewodniczący i pani na
tej sali ,,nie kieruje ruchem” prosił, aby to sobie zapamiętać.
Pracownik  Urzędu  p.  Tomasz  Bogacki  poinformował,  że  wszystkie  działki
wymienione w załącznikach uchwały są własnością gminy.
Radny Krzysztof Fiks podziękował, że dowiedział się, że są to działki gminy.
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  sztuką  samorządu  jest  to,  żeby  tworzyć
rozwiązania nie personalne. Prosił, aby przygotowywać się do pracy na komisji, kiedy
mamy pracownika biura wówczas można zadawać pytania szczegółowe lub zgłosić
wcześniej chęć zadawania pytań do projektu uchwał wtedy nie będziemy zajmować
zbytecznie czasu mieszkańcom i obecnym na sali.
Radna Iwona Lepa powiedziała, że wszystko było omawiane na posiedzeniu komisji
więc  może  nie  zwołujmy  tych  komisji  tylko  dyskutujmy  na  sesji  w  obecności
sołtysów.
Radny Krzysztof Fiks powiedział, że złożył zmiany zagospodarowania swoich działek
stad też wcześniejsze było pytanie.
Przewodniczący Rady odpowiedział, że samorząd realizuje zmiany zagospodarowania
przestrzennego jako zaniedbania wielu lat.
Wiceprzewodnicząca  poinformowała,  że  proces  jeszcze  potrwa  wpłynęło  dużo
wniosków. Nikogo nie będziemy szykanować gwarantuje, że każdy kto złoży wniosek
i będzie spełniał warunki będzie miał zmianę.
Przewodniczący Rady to ostatni moment jest w chwili wyłożenia planu. Informacje
dostępne są na stronie Urzędu, prasie lokalnej.  
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  13  za  na  stan  obecnych  na  sali  13
radnych,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XI/81/2019 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik
nr 8/ do niniejszego protokołu.
Przewodniczący Rady poinformował, że rada głosowała projekt uchwały w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą
na działkach nr: 2198,295/8, 295/3, 131/1,2083, 937, 938, 940, 941, 753, 755, 757,
758 oraz części działki nr 800/2, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą. Odczytał
ustalenia końcowe projektu w/w uchwały.
 

PKT 9d
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt
uchwały w sprawie zmiany Statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego ,,Zakład
Usług Komunalny w Nowym Mieście nad Pilicą”.
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Radny Sebastian Stolarek zgłosił błąd techniczny w projekcie uchwały zmiana dot.
zapisu na rok,,2019”.
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  13  za  na  stan  obecnych  na  sali  13
radnych,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XI/82/2019 w
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przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik
nr 9/ do niniejszego protokołu.

PKT 9e
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt
uchwały w sprawie zmiany przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości.
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady spytał czy podana kwota sprzedaży nieruchomości położonej w
obr. Rosocha podana jest netto czy brutto.
Pan Tomasz Bogacki odpowiedział, że jest to kwota bruttto.
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  13  za  na  stan  obecnych  na  sali  13
radnych,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XI/83/2019 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik
nr 10/ do niniejszego protokołu.

PKT 9f
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt
uchwały w sprawie zmiany przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości.
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Radny Sebastian Stolarek spytał w kwestii formalnej czy podana kwota jest netto czy
brutto.
Pan Bogacki odpowiedział, że jest to kwota netto.
Radny Krzysztof Fiks wspomniał o przejęciu przez gminę prowadzenia liceum. Spytał,
ile  działek  zostało  do  sprzedaży  czy  jest  taka  potrzeba,  żeby  je  sprzedawać  co
zostawimy  potomnym.  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  na  wspólnym
posiedzeniu  komisji  projekt  uchwały  był  przedstawiany  i  jeżeli  wartość  wyceny
pozwoli uzyskać określoną kwotę podejmiemy decyzje o sprzedaży.
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  12  za  na  stan  obecnych  na  sali  13
radnych,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  1.  Uchwalono  uchwałę  Nr  XI/84/2019 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik
nr 11/ do niniejszego protokołu.

PKT 9g
Przewodniczący Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz Pietrucha odczytał  zebranym projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ,,Lokalnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy  Nowe
Miasto nad Pilicą na lata 2018-2028”.
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali
13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XI/85/2019 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi 
/załącznik nr 12/ do niniejszego protokołu.

PKT 9h
Przewodniczący Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz Pietrucha odczytał  zebranym projekt
uchwały w sprawie opinii  wniosku Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu
Opieki  Zdrowotnej  w Nowym Mieście nad Pilicą  o umorzenie należności  Zakładu
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Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z tytułu odprowadzania ścieków w
kwocie 91 752,69 zł. wraz z należnymi odsetkami.
Głos  zabrał  radny  Powiatu  Grójeckiego  p.  Krzysztof  Fiks  powiedział,  że  sytuacja
szpitali  w  całym kraju  jest  trudna.  Jeśli  chodzi  o  nasz  szpital  rozmowy trwają  z
ościennymi  gminami  o  dofinansowaniu  do  aparatury.  Jeżeli  radnym  zależy  na
funkcjonowaniu tego szpitala prosił o zagłosowanie za umorzeniem należności.
Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do radnego powiatowego jak to się ma do
projektu likwidacji chirurgii, która ma działać do godz. 15.00. W całym kraju szpitale
nie funkcjonują źle pan przesadza można by było skorzystać z konsultacji jak inne
działają. Jeśli chodzi zakupienie aparatury w ostatnich czterech latach pani dyrektor
Czerwińska  zakupiła  dużo  aparatury.  Wiceprzewodnicząca  zwróciła  uwagę,  że
problemy szpitala zaczęły się wtedy, kiedy państwo się wzięliście się za bezsensowną
rozbudowę szpitala na którą zaciągnięto 11 mln. kredytu, 2 mln. zł. tylko pozyskanych
środków,  4,5  mln.  zł.  własnych  środków.  Sprzedane  zostało  laboratorium,  które
regeneruje  ogromne  koszty  dla  szpitala.  W szpitalu  pojawił  się  strach  to  co  było
poprzednio za poprzedniej dyrektor pani Kwietniewskiej ludzie się boją, przenoszeni
są ze stanowiska na stanowisko. Ludzie, którzy pracowali na tym samym stanowisku
znają się na swojej pracy są merytoryczni. Przyjmowani są nowi pracownicy, którzy
nie potrafią przygotować materiałów do pracy. Nie rozumie takiego działania, jeżeli
pani  dyrektor  jest  taka  zatroskana  o  ten  szpital,  jaka  sytuacja  jest  zła.  To  proszę
powiedzieć,  dlaczego są przesunięcia ludzi.  Wprowadza to  złą atmosferę to co się
działo  kilka  lat  temu  przesunięcia  pracowników a  może  się  pracownik  nie  mając
kompetencji zwolni. Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że nie widzi czystych intencji w
działaniu  i  uważa,  że  można  zasięgnąć  informacji  gdzieś  indziej  jak  inni  sobie
poradzili. Prosiła o odpowiedź pana radnego Fiksa o jakiej aparaturze pan mówił, że
trwają rozmowy z gminami ościennymi o dofinansowaniu.

Radna  Iwona  Lepa  powiedziała,  że  aby  zakład  umorzył  należności  gmina  musi
przekazać środki, czyli ponad 91tys. zł. wraz z odsetkami. Jeżeli pan powie z którymi
gminami trwają rozmowy o pomoc to będzie bardzo wdzięczna. Zwróciliście się do
jednej z gmin, bo tak jak pan powiedział korzystają z naszego szpitala. Chciała się
dowiedzieć z którymi gminami prowadzone są rozmowy, aby były rozmowy trzeba
poprzeć  pismem,  że  były  gdzieś  kierowane  pisma.  Jeśli  pan  powie  s  będzie  za
umorzeniem należności lub rozłożeniem ich na raty.
Radny Powiatu Krzysztof Fiks poinformował, że w szpitalu powstanie sterylizatornia,
wybudowany zostanie blok operacyjny w nowej części szpitala. Trwają rozmowy z
zespołem chirurgicznym. Odniósł się odnośnie funkcjonowania szpitala w Przysusze
oraz zadłużeń szpitala nowomiejskiego i zaciągniętych kredytów.

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  nie  potrzebna  była  rozbudowa  szpitala
skądś te problemy się wzięły zaciągnięto kredyty. Poprzednia pani dyrektor spłaciła
należności w Magellanie. Nie podoba się to co się dzieje żałuje, że jest radną. My
staramy się mówić prawdę, ale Wy kłamiecie.

Radny Sebastian Stolarek powiedział, że pani dyrektor Gąsiorowska prosi o umorzenie
i zapewnia, że odzyska płynność finansową w przyszłym roku. Uważa, że powinniśmy
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dać kredyt zaufania i będzie przeciwny tej uchwale, ponieważ jest tak sformułowana,
że p. Burmistrz nie wyraża zgody na umorzenie. Dajmy szansę, aby ten szpital mógł
pokazać, że chce pokazać zmiany, które wpłynął na działalność szpitala. W okresie
trzech miesięcy jest ciężko to zrobić.

Pan  Burmistrz  zwrócił  się  do  radnego  Krzysztofa  Fiksa,  że  ma  takie  wspaniałe
propozycje  i  dziwi  się,  że  radny  nie  przystąpił  do  konkursu.  Spytał,  dlaczego  o
propozycjach  nie  mówił  pan  na  posiedzeniu  sesji.  Na  posiedzeniu  pani  dyrektor
powiedziała, że Rada powinna powiedzieć co ma robić w szpitalu.

Przewodniczący Rady odniósł się do projektu uchwały. Przypomniał, że dyrektor ZUK
mówił,  że  nie  występował  względem  SP  ZOZ-u  na  drogę  egzekucyjną.  To  jest
informacja, która pokazuje, że cały czas próby, rozmowy co do spłacenia się odbywały
w nadziei, że siła przebicia dyrekcji pomoc radnego powiatowego spowoduje to że
dyrektor  otrzymałaby te środki.  W uzupełnieniu wypowiedzi  w latach poprzednich
pani  kierownik  Grudzień  wystąpiła  z  egzekucją  wobec  szpitala  co  do  zaniedbań
podatkowych,  kiedy  dyrektorem była  p.  Czerwińska.  Daliśmy temu dowód,  kiedy
przekazaliśmy około 100 tys. zł. 
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 8 za na stan obecnych na sali 13 radnych,
przeciw – 5, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XI/86/2019 w przedmiotowej
sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem  stanowi  /załącznik  nr  13/  do
niniejszego protokołu.

PKT 10
Brak.

PKT 11
Radny  Mirosław  Bors  podziękował  w  imieniu  swoim  i  mieszkańców  Bielin  za
wykonanie drogi panu Burmistrzowi, radnym, Panu Struzikowi.
 
Radny Andrzej Zając w mieniu mieszkańców Domaniewic prosił o wyremontowanie
drogi na wysokości pani Stępniak i na końcu drogi w kierunku Roszkowej Woli.

Radny Sylwester Solarek spytał w sprawie budowy odcinka drogi Ulów - Waliska.

Pani  Jadwiga  Pęzik  sołtys  wsi  Józefów-Dąbrowa  podziękowała  p.  Burmistrzowi,
pracownikowi  p.  Andrzejowi  Przyborkowi  za  pomoc  w odróżnieniu  drogi  w msc.
Dąbrowa.

Pan Zbigniew Loba  prosił  o  zamontowanie  kamer  przy  wjeździe  na  teren  osiedla,
ponieważ
ostatnim czasie dochodzi do nocnych wyścigów na motorach.

Radna  Iwona  Lepa  w związku z  ciężką  sytuacją  szpitala  w Nowym Mieście.  Jest
przeciwna  dofinansowaniu  do  drogi  na  Waliskę  dlatego,  że  starostwo ma  dołożyć
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tylko 40 % prosiła, aby p. Burmistrz wystosował pismo, aby te środki przeznaczyć na
pomoc dla naszego szpitala.   

Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że rozmawiała z p. Górskim nie zaprzeczał
jak pytała czy lasy będą mogły finansować w przyszłości takie inwestycje. Nie ma
zaplanowanych środków w budżecie.

Pan  Burmistrz  w  odpowiedzi  radnemu  p.  Andrzejowi  Zającowi  powiedział,  że
przeprowadzona zostanie lustracja jakie należy poczynić naprawy odcinków drogi.
Jeśli  chodzi o budowę odcinka w kierunku Ulowa, wykonane zostały dwa odcinki.
Występowaliśmy  o  środki  rok  wcześniej,  które  mogliśmy  zapewnić  w  budżecie.
Gmina  ma  zapewnić  w  większej  proporcji  środki  na  tą  drogę.  Pan  Stolarek  na
posiedzeniu komisji  powiedział,  że środki ze sprzedaży przedszkola można byłoby
przeznaczyć  na  dofinansowanie  tej  drogi.  Procedura  wymaga  czasu.  Nie  jest
powiedziane, że za tą kwotę które przekazuje starostwo i swoją część lasy państwowe
ta droga nie zostanie wykonana. Za te środki można wykonać krótszy odcinek drogi.

Salę obrad o godz. 14.20 opuścili radna Karolina Kącka, radny Andrzej Zając.

Jeśli chodzi o monitoring w projekcie nie możemy już nic zmienić został wykonany
według  planu.  Zostaną  zamontowane  dwie  dodatkowe  kamery  przy  wjeździe  na
osiedle oraz na ul. Spacerową. Natomiast jeśli chodzi o rajdy motocyklowe, jeśli jest
to zagrożenie zostanie zgłoszone na policję.

Salę obrad o godz. 16.25 opuściła salę obrad radny Sebastian Stolarek.

Radna Iwona Lepa potwierdziła, że rajdy motocykli odbywają się nocną porą.

PKT 12

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha
zamknął o godz. 16.30 obrady sesji  Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.
Szczegółowy  przebieg  obrad  zarejestrowany  jest  na  nośniku  cyfrowym  
i stanowi integralną część protokołu. 

Protokółowała           Przewodniczył 
                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej
Marzena Białas                                                                    mgr Tomasz Pietrucha
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GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

1. Głosowanie w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad 

Sesji Rady Miejskiej

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Jędryka Tadeusz  



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzedniej sesji

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAFandrych Mariusz

nie głosowałDziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

3. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok

Nazwisko i Imię jak głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Grzegorek Konrad        nie głosował

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Olborska Monika                   głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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4. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 – 2032

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        nie głosował

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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2
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7

8

9

10
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12

13

14

15

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        nie głosował

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

5. Głosowanie – uchwała w sprawie  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na 

działkach nr: 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083, 937, 938, 939, 940, 

941, 753, 755, 757, 758, oraz części działki nr 800/2, położonych w 

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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13

14

15

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        nie głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

6. Głosowanie – zmiany Statutu Samorządowego Zakładu 

Budżetowego pod nazwą ,,Zakład Usług Komunalnych w Nowym 

Mieście nad Pilicą,,

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               

głosował ZAPietrucha Tomasz   

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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15

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

7. Głosowanie – uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości

Nazwisko i Imię jak głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        nie głosował

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

8. Głosowanie – uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości

Nazwisko i Imię jak głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        nie głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

9. Głosowanie – uchwała w sprawie przyjęcia aktualizacji „Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018-

2023”

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 8

głosowało PRZECIW: 5

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował PRZECIW

Stolarek Sebastian głosował PRZECIW

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 sierpień 2019r.

10. Głosowanie – uchwała w sprawie opinii do wniosku Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą o umorzenie należności Zakładu Usług 

Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z tytułu odprowadzenia 

Nazwisko i Imię jak głosował

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz głosował PRZECIW

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        nie głosował

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował PRZECIW


